

Title (en)

Vehicle for washing refuse receptacles.

Title (de)

Müllbehälter-Waschfahrzeug.

Title (fr)

Véhicule de lavage de conteneurs, notamment de conteneurs pour la collecte mécanisée d'ordures ménagères.

Publication

**EP 0153455 A2 19850904 (FR)**

Application

**EP 84113771 A 19820701**

Priority

FR 8112967 A 19810701

Abstract (en)

The vehicle is of the type which comprises a water tank and washing heads which are supplied with pressurised washing liquid, in particular water. It comprises a washing box 3 having an opening 4 for the introduction of receptacles, a loading means 13 for introducing the receptacles inside the said box through the said opening, means for the leaktight closing of the said opening, and a plurality of washing heads (6, 8, 9, 10, 11) which are arranged in the said box, at least one of the said heads (6) being arranged so as to spray pressurised water inside the receptacle(s) introduced into the box and at least one of the other washing heads (8, 9, 10, 11) being arranged so as to spray pressurised water onto the outer walls of the said container(s). <IMAGE>

Abstract (fr)

Véhicule de lavage de conteneurs notamment de conteneurs pour la collecte mécanisée d'ordures ménagères, du type comportant un réservoir d'eau et des têtes de lavage alimentées en liquide de lavage, notamment en eau, sous pression. Il comprend un caisson de lavage 3 comportant une ouverture 4 d'introduction de conteneurs, des moyens de chargement 13 pour introduire les conteneurs à l'intérieur dudit caisson à travers ladite ouverture, des moyens pour fermer de manière étanche ladite ouverture, et une pluralité de têtes de lavage (6, 8, 9, 10, 11) disposées dans ledit caisson, l'une au moins desdites têtes (6) étant agencée de façon à projeter de l'eau sous pression à l'intérieur du ou des conteneurs introduits dans le caisson et l'une au moins des autres têtes de lavage (8, 9, 10, 11) étant agencée de façon à projeter de l'eau sous pression sur les parois extérieures du ou desdits conteneurs.

IPC 1-7

**B65F 7/00; B08B 9/08**

IPC 8 full level

**B08B 9/08** (2006.01); **B65F 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B08B 9/0826** (2013.01); **B65F 7/005** (2013.01)

Cited by

EP0256699A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0153455 A2 19850904; EP 0153455 A3 19851127**; AT E16168 T1 19851115; DE 3267007 D1 19851128; EP 0069660 A1 19830112;  
EP 0069660 B1 19851023; ES 285239 U 19860816; ES 285239 Y 19870716; ES 513593 A0 19830901; ES 8307616 A1 19830901;  
FR 2508855 A1 19830107; FR 2508855 B1 19860131

DOCDB simple family (application)

**EP 84113771 A 19820701**; AT 82401239 T 19820701; DE 3267007 T 19820701; EP 82401239 A 19820701; ES 285239 U 19830513;  
ES 513593 A 19820630; FR 8112967 A 19810701